

Alte Drucke

Davidis Chytræi In Historiam Iosvæ, Iudicvm, Rvth, in Prophetas & Psalmos aliquot; & Sententias Syracidæ

Chytræus, David

Lipsiae, 1592

VD16 C 2504 T. II

REVERENDISSIMO DOMINO, ANDREAE FOSSIO, EPISCOPO BERGENSI, IN
INCLYYO REGNO NORVVEGIAE: I. Elias Euander S. D.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-148122

Chytr



DAVIDIS CHYTRÆI,

In Psalmum CXVIII.

CONFITEMINI.

Prælectiones ex ore docentis exceptæ.



REVERENDISSIMO DOMI-

NO, ANDREAE FOSSIO, EPISCO-

PO BERGENSI, IN INCLYTO RE-

GNO NORVVEGIÆ:

I. Elias Euander S. D.

Proprium ecclesie in cælis carmen triumphale est
 Epinicion erit Psalmus Confitemini: perpetuas & ardentes
 Deo laudes pro omnibus beneficijs & liberationibus sonans,
 ut scriptum est, Beati qui habitant in domo tua Domine,
 in secula seculorum laudabunt te. Vbi addit Augustinus,
 Totum negotium beatorum in vita æterna erit sine defectu
 Halleluia. Vult autem Deus has laudes & celebrationem Dei,
 ab ecclesia in his terris militante inchoari. Ideoq; formulas laudum diuinarum, &
 verba certa, nobis in Psalmis Eucharisticis præscripsit, in quibus, cum, ut Sirius
 inter cæteras stellas, emineat ac eluceat Psalmus Confitemini: enarrationem illius,
 ex ore docentis obiter exceptam, cum alenda pietati & discipulorum studijs non inu-
 zilem arbitrarer, perire nolui. quanquam cum ab autore non prius scripta & di-
 ctata sit: quadam fortasse, inter excipiendum, minus coherentia, & nudius ac
 breuius, a me annotata sunt. Hanc qualemcumq; industria mea operam, ad
 R. D. V. episcopo vigilantissime, quem præceptoris mei amicum, & scripta illius
 non odisse intelligo, mittere volui: reuerenter orans, ut R. D. V. me meaq; studia
 sibi etiam commendata esse patiat. Bene & feliciter R. D. V. æternum valeat.
 Rosfochij, Die S. Gothardi episcopi. Anno 1590.